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Protokół z posiedzenia Rady 
do spraw rozwoju stomatologii 

29.11.2024 r. 
 

W  posiedzeniu Rady uczestniczyli: 
a) konsultant krajowy w dziedzinie ortodoncji, 
Pani dr hab. n. med. Barbara Biedziak, 
b) konsultant krajowy w dziedzinie chirurgii stomatologicznej,  
Pan prof. dr hab. Mansur Rahnama-Hezavah, 
c) konsultant krajowy w dziedzinie periodontologii,  
Pan prof. dr hab. Tomasz Konopka,  
d) konsultant krajowy w dziedzinie protetyki,  
Pani prof. dr hab. Teresa Sierpińska,  
e) konsultant krajowy w dziedzinie stomatologii dziecięcej,  
Pani prof. dr hab. Dorota Olczak-Kowalczyk,  
f) przedstawiciel Naczelnej Rady Lekarskiej,  
Pan lek. dent. Paweł Barucha,  
g) przedstawiciel Konferencji Rektorów Akademickich Uczelni Medycznych,  
Pani prof. dr hab. n. med. Agnieszka Przystańska, 
Pan prof. dr hab. Tomasz Konopka, 
h) przedstawiciel Narodowego Funduszu Zdrowia,  
Pani Katarzyna Maślińska-Jęczeń,  
i) przedstawiciel Agencji Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji,  
Pan dr n.med. Wojciech Wysoczański, 
j) przedstawiciel Departamentu Rozwoju Kadr Medycznych w Ministerstwie Zdrowia, 
Pan prof. dr hab. n. med. Mariusz Klencki,  
k) przedstawiciel Departamentu Lecznictwa w Ministerstwie Zdrowia,  
Pani Teresa Karwowska  
Sekretarz Rady – przedstawiciel Departamentu Rozwoju Kadr Medycznych 
w Ministerstwie Zdrowia, niebędący członkiem Rady: Małgorzata Żarłak. 

I. Powitanie przez Przewodniczącego Rady - Pan lek. dent. Paweł Barucha. 
II. Dyskusja nad wielkością etatu przeliczeniowego dla świadczeń 

ogólnostomatologicznych.  
Pan lek. dent. Paweł Barucha zwrócił uwagę na wysokie finansowanie 
dentobusów w Polsce w odniesieniu do świadczeń ogólnostomatologicznych.  
Jednogłośne podjęcie Uchwały Nr 15. 

III. Dyskusja nad sposobem finansowania uczelni kształcących na kierunku 
lekarsko-dentystycznym z uwzględnieniem specyfiki kształcenia lekarzy 
dentystów. 
Omówienie kosztochłonności prowadzenia kierunku i sposobu jego wyliczenia 
(Pan Lek. dent. Paweł Barucha, Pan prof. dr hab. n. med. Mariusz Klencki, Pani 
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prof. dr hab. Teresa Sierpińska, Pani prof. dr hab. n. med. Agnieszka 
Przystańska, Pan prof. dr hab. Tomasz Konopka, Pani dr hab. n. med. Barbara 
Biedziak, Pani prof. dr hab. Dorota Olczak-Kowalczyk). 
Pan prof. dr hab. n. med. Mariusz Klencki podkreślił, że subwencje na dane 
uczelnie są przekazywane ogólnie, a nie są kierowane na poszczególne 
kierunki studiów.  
Pani Katarzyna Maślińska-Jęczeń zauważyła, że program szkolenia studentów, 
a także program szkolenia specjalizacyjnego zakłada realizację nie tylko 
świadczeń gwarantowanych, które są określone w „ogólnym koszyku”, ale 
również zobowiązuje do wykonywania świadczeń, które nie są refundowane 
przez NFZ. 
Pani prof. dr hab. n. med. Agnieszka Przystańska zasygnalizowała ogólny 
problem braku kadr dydaktycznych na uczelniach.  
Pani dr hab. n. med. Barbara Biedziak poruszyła kwestie referencyjności 
jednostek akademickich.  

IV. Dyskusja dotycząca realizacji szkolenia specjalizacyjnego przez lekarzy 
dentystów oraz rozmieszczenia podmiotów szkolących w Polsce.  
Wyjaśnienie założeń centralnego naboru na specjalizację i jego 
funkcjonowania (Pan prof. dr hab. n. med. Mariusz Klencki). 
Omówienie dostępnych miejsc specjalizacyjnych w dziedzinie protetyki (Pani 
prof. dr hab. Teresa Sierpińska).  
Zauważenie, że obecnie lekarze dentyści nie mają motywacji do odbywania 
specjalizacji (Pani prof. dr hab. n. med. Agnieszka Przystańska).  
Pan prof. dr hab. n. med. Mariusz Klencki poprosił o przemyślenie i 
przedstawienie konkretnych propozycji w celu poprawy naboru na 
specjalizację.  
Dyskusja nad ewentualnymi kierunkami zmian w specjalizacjach (Pan dr 
n.med. Wojciech Wysoczański, Pani prof. dr hab. n. med. Agnieszka 
Przystańska).  

V. Pan lek. dent. Paweł Barucha poruszył kwestie filii w Polsce uczelni 
ukraińskiej oferującej studia on-line.  

VI. Zasygnalizowanie dysproporcji w liczbie punktów przyznanych za separator 
amalgamatu, które NFZ stosuje w konkursach ofert w odniesieniu np. do 
liczby punktów za posiadaną specjalizację (Pan lek. dent. Paweł Barucha). 

VII. Przedstawienie przez konsultanta krajowego w dziedzinie ortodoncji 
planowanych zmian i rozpoczęcie prac w zakresie ortodoncji. 
Jednogłośne podjęcie Uchwały Nr 16. 

VIII. Poruszenie tematu leczenia stomatologicznego przy chorobie nowotworowej.  
IX. Zakończenie posiedzenia.  

 
Ustalono wstępnie, że następne spotkanie Rady odbędzie się  24 stycznia 2025 r. godz. 
10.00 w formie hybrydowej. 
 
 
Sporządziła: Małgorzata Żarłak – Sekretarz /dokument podpisany elektronicznie/ 
 
 
Przewodniczący Rady: lek. dent. Paweł Barucha  /dokument podpisany elektronicznie/ 
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